
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Tirsdag d. 01. oktober 2024 kl. 19.30 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Annemette Jæger (næstformand, fest og ide), Niels 
Larsen (kasserer), Martin Zülow Nielsen (håndbold), Frede Nedergaard (billard), Anders Jensen 
(fodbold), Michael Frisgaard (floorball), Gitte og Elisabeth (gymnastik), Simon Andreasen (padel-
tennis) 
 
Fraværende med afbud: Edith Rasmussen (Idræt om dagen) 
 

 Dagsorden Bemærkninger 

1. Godkendelse 
af refe-
rat/dagsorden 

Godkendt 
 
 

2. Orientering Peter har løbende sendt rundt på mail.  

3. Økonomi 167.000 i overskud slut september, med forbehold for at der mang-
ler lidt regninger. 178.000 sidste år ved denne tid.  
 

4. Nyt fra udval-
gene 

Fodbold: 
De sidste par uger i udendørssæsonen, inden de rykker ind i uge 43 
 
Håndbold:  
Turneringen er skudt i gang.  
4-6 klasse har været til håndboldkaravane 
U13 blev ikke til noget 
 
Idræt om dagen:  
Ikke tilstede  
 
Billard:  
Ansøgning fra DGI er godkendt – Der er kommet 40.000 kr. fra dem.  
Så der er overskud efter købet af de nye borde.  
Der er åbent hus med indvielse på søndag d. 06. oktober. Der er 
kommet opslag ud på Facebook om det.  
 
Floorball:  
De er ramt af sygdom 
De slås med turneringsstruktur på seniorhold 
 
Gymnastik:  
Alle børnehold er opstartet med fin tilslutning. 
Danseholdet er der kun 8 tilmeldte i år, mod over 20 sidste år. De 
snakker om det i udvalget.  
 
Padeltennis: 
12. oktober er der et arrangement hvor der kommer en træner ud. 
Pladserne blev hurtigt udsolgt.  
De har fundet en som gerne vil købe en boldkanon til dem.  
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 Dagsorden Bemærkninger 

Fest og ide 
Rulledisko d. 08. november 

5. Kend din by – 
hvad kom der 
i idekassen? 

Der blev ikke udfyldt nogle hjælperlister.  
 

- Queen Machine koncert (de laver ikke koncerter her) 
- Volleyball bane 
- Fest 
- GLIF Roll up til kend din by næste arrangement  
- Floorball til børn 
- Ridning  
- Fælles kontingent (familiekontingent – på tværs af udval-

gene) 
- Mountainbikebane der virker ordentlig  
- 90’er fest / festival indendørs 
- Traktor ringridning  
- E-sport fortnite/Counter strike  
- Yoga  
- Gymnastik for 60+ om aften  
- Ny forening med landevejscykling og evt. MTB 
- Oldladies håndbold  
- Flere redskaber til gymnastic  
- Påskehalbal I stedet for julehalbal 
- Hoppeborg til byfest  
- Halloween løb som er fælles for hele byen. Vester nebel laver 

noget med stor succes.  

6.  GLIF Koncert Det var en god aften med knap 300 gæster.  
Det kommer formentlig til at give et underskud, men det er ikke op-
gjort endeligt endnu. Det endelige regnskab sendes rundt på mail.  
 
Der er solgt for 67.000 kr. i baren.  
 
Det var meget svært at finde hjælpere til dagen. Der blev brugt 
mange timer på oprydning om natten fordi der ikke var så mange.  
 
Det skal sendes ud i god tid, så de i udvalgene kan nå at finde no-
gen. Alle udvalg skal spørges.  
 

7. GLIF Udvalgs-
fest 

20 tilmeldte indtil videre. Tilmeldingsfrist d. 11. oktober.  

Floorball, billard, padel og fodbold mangler.  

8.  Bambusa 
strømpesalg 

Mail med info er sendt rundt.  
 
Hvis GLIF skal gøre det kræver det noget koordinering. Men det er 
over en kort periode (1 måned).  
 
Vi genbesøger det til foråret.  
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 Dagsorden Bemærkninger 

9. Erhvervsfor-
eningen – 
Hvem er er-
hvervsnetvær-
ket? 

Listen er sendt rundt med hvem der er med i det.  

10. GLIF fremad-
rettet – hvad 
gør vi for at 
sikre vores 
udvalg? 

Der er knap et halvt år til generalforsamlingen. Alle udvalg skal alle-
rede nu begynde at tænke over om der sker ændringer i udvalgene. 

Det kan godt gå hen og blive et problem med presset på udvalgene 
for at finde hjælpere. Det skal være muligt at sige nej. 

11. Fodboldturne-
ring i samar-
bejde med Er-
hvervsnetvær-
ket  

Fodboldstævne, indebold.dk. Klassisk indendørs stævne der strea-
mes. 
 
Et forventet overskud på 7.500-12.000 i overskud hvis der kommer 
30.000 kr. fra erhvervsnetværket.  
 
De vil gerne køre det via fodboldudvalget. Det er godkendt af besty-
relsen.  
 

12. Budget 2025 Der sendes budgetskemaer ud. De farvede felter må ikke røres.  
Niels gennemgår skemaerne på mødet.  
 
Timesatserne stiger med 3.9 procent. 
 
Skema for haltimer sendes ud d. 06. oktober. Deadline for svar retur 
på dette er d. 15. oktober.  
Regnskabsbudgetter sendes ud d. 20. oktober og deadline er her d. 
12. november.  
 
D. 12. december skal budgettet godkendes på bestyrelsesmødet.  
 

13. Tonen til vores 
møder – hvor-
dan behandler 
vi hinanden? 

Vi skal være bedre til at tænke over tonen og hvordan vi snakker til 
hinanden – Vi sidder her alle frivilligt.  
 
Hvordan skal vi fremover tackle når vi ikke er enige om noget? Be-
vare den gode tone, selvom vi ikke altid er enige. 
 

14.  Evt.  Træningsdragter stilles ind i det bagerste mødelokale – Alle nye træ-
nere skal prøve dem og skrive sig på listen.  
 
Michelle går på barsel fra nu af. Det er i den periode Elisabeth der er 
med i FU og bestyrelsen.  
 
Tennisbanerne er afleveret. Der mangler grus, det giver GLIF. Skolen 
skal selv lægge det ud.  
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Næste møde: onsdag d. 13. november kl. 19.30 (FU-møde kl. 19.00)  

Referent 
Trine Meinild 


